
Møtenr. 3302 – 13. april 2016 – Presentasjon av strukturgruppas arbeid 

Referent: Irmelin Kårbø 

 

Tilstede denne kvelden, 22. medlemmer. Det var ingen gjester.  

To bursdager: Karl Lindemann 85 år, Knut Strand 71 år.  

 

Programendringer: 

20 april nytt program, Jørgen Moe fra Ringerike Utvikling, 27 mai peismøter, 4 mai HBK,  
 

God tilbakemelding fra RYLA-jentene. De er veldig fornøyd med seminaret.  

Iselin Huseby fikk utmerkelse, totalt 10 timer gratis coaching «win-win» fordelt på ca 5 møter.  

 

 
 

Hønefoss Ringerike RK inn i fremtiden – Kultur og struktur 

Innkommende president presenterer fra kultur og strukturgruppen (som har bestått av: Jan Lafton, 

Ann Skadsdammen, Astrid Nørsterud, Reidar Sollie, Irmelin Kårbø). 

 

På grunn av forskjellige hendelser blir det noen endringer i komiteoppstillingen mht. ledere og 

medlemmer i rotaryåret 2016-17.   

 

 
  



Innkommende president presiserer hvilke punkter som er viktig at peismøtene vurderer: 

- Medlemsrekruttering – spesifikt ansvar for yrkeskomiteene, men alles ansvar (se to lysark fra 

presentasjonen for forslag til endringer internt og eksternt for å rekruttere nye medlemmer) 

o Får vi til å invitere en aktuell foredragsholder på månedens første møte (åpent møte) 

o Klarer vi å gjennomføres rekrutteringsmøte en gang i kvartalet 

o Hva med aktiviteter på kaffemøtene? 

o Hvem kjenner en, evt. forslag til foredragsholdere? 

 

- Fadderoppgaver (flyttet fra medlemskomiteen til yrkeskomiteen). Er det en god løsning? 

 

- Klassifikasjoner – hvordan forholder vi oss til det?  

o Det skjer spennende ting i RI-lovrådet. Der diskuteres grunnlag for medlemskap, 

fraværsregistrering, mv.:  

 «En voksen person som demonstrerer god karakter, integritet og lederskap 

og besiktiger godt rykte å …… (mulig vi kan bruke dette i en artikkel i eks. 

Ringerike Budstikke) 

 

- Sosiale arrangementer, med ledsager/uten ledsager (en-to møter i året) 

 

- Utdeling av priser;  

o PHF – deles ut internt, på presidentskiftet i juni 

o Hedersprisen – tildeles eksternt (på et av høstmøtene) 

 

- Hvordan integrere nye medlemmer i vårt klubbmiljø? 

 

- Aktiviteter med utvekslingsstudent – hvilke aktiviteter? 

 

- Rotarykjede – bruker et nytt standard (enkelt kjede)  

 

- Nytt navn på klubben – grunner for å endre nå? 

 

- Se på årshjulet - markert i rødt 

 

- Vurdere nye prosjekter (forslag om vi kan gjøre noe ifb ny kirke, flyktningene) 

 

 

  



Innspill fra valgkomiteen: 

Dele opp Yrkeskomiteen i tre undergrupper i stedet for to.   

- rekruttering 

- program 

- yrkestjeneste 

 

Dele opp Medlemskomiteen i tre undergrupper; 

- Redaksjons og arkivtjeneste  

- IKT-systemtjeneste  

- Arrangementer 

- Medlemstjeneste 

 

Planer som dette krever mer jobbing enn tidligere, - jobbe mer – hvordan skal vi få det til?  

 

Referater fra peismøter – oppsummeres av innk. President og skal presenteres for klubben  

 

Annet: 

- Vi må fremsnakke klubben, ikke være negativ i omtale selv knyttet til antall medlemmer og 

type medlemmer.  

  

Det ble litt diskusjon i salen på slutten av møtet.  

  

 


